
2022-12-11 Protokoll styrelsemöte Örserums IK  

Närvarande: Eva, Louise, Eric, Anna, Jessica, Jane 

Frånvarande: Ann-Britt 

 

1. Ordförande öppnade mötet som skedde digitalt och hälsade 

välkommen  

 

2. Fotboll 

Diskussioner pågår kring arvode för nya ledare, vilket vi behöver få information om 

innan budgeten görs för kommande år. 

 

3. Information från ledarträffen 

Många deltagare vilket var positivt, med genomgång av Idrottonline och utvärdering 

av terminen.  

 

Frågan om träningsavgift för bugg lyfter vi, men med tanke på att det blir termin 2 nu 

så tänker vi att träningsavgift för vårterminen är skäligt samt medlemsavgift.  

 

4. Inför budget 2023 

Vi utgår ifrån nuvarande år och resultat när vi gör budget för kommande år. Jane gör 

ett förslag till oss i styrelsen. Det kan bli att vi under 2023 behöver ta ett lån för att 

kunna investera i en ny bergvärmepump.  

 

5. Fastighetsöversyn  

Vår vaktmästare har gjort en fastighetsöversyn samt gjort arbete på värmesystemet 

som varit ur funktion den senaste tiden. Till förrådet behöver vi se över värmen då det 

inte finns någon värmefunktion där i dagsläget. Vaktmästaren tar fram en offert för 

värmen i förrådet. 

 

Vi bokar in ett tillfälle där vi går igenom lokalen och översynen i samband med ett 

styrelsemöte.  

 

6. Utvärdera ÖIK-festen som blev inställd 

Vi resonerar lite kring varför det blev så få anmälde sig till festen. Vi har fått input om 

att man tänkt droppa in senare under kvällen istället för att komma på middagen. 

Fotbollen hade en egen avslutning efter att de kände att festen inte hade avtacknings-

fokus. Funderingar kring om det blev för kort varsel mellan information om tillfället 

och själva festdatumet.  

 

 

 

 



7. Årsmötet 

Årsmötet planerar vi till söndag den 12 februari kl 15.00. Vi diskuterar några punkter 

inför årsmötet.  

 

8. Valberedning 

Vi har ingen valberedning för detta år men går igenom vilka platser som blir vakanta 

inför kommande årsmöte. De som sitter på gällande tid är Jane och Anna, övriga är det 

omval eller nyval på.  

 

Förslaget inför kommande valberedning är att de som eventuellt avgår i styrelsen blir 

kommande års valberedning.  

 

9. ÖIK-bladet 

Bladet ska ut i januari, Jessica har börjat arbetet med det. Om någon har en tanke om 

texten i bladet får man gärna mejla Jessica. Jessica skickar ett utkast för översyn. Vi 

kommer även dela ut i brevlåda i Örserum, samt förmedlar det i våra digitala kanaler. 

 

10. Övriga frågor 

• Föreställning för barn den 17 december, ett 20-tal anmälda vilket är roligt.  

• Lisa Bratt kommer gå motionsspåret regelbundet och återkommer till Eva om 

det är något som behöver åtgärdas.  

 

Nästa möte: 8 januari kl 15.00 

 

Vid protokollet 

Louise Alm-Ödeen, sekreterare  Jessica Trygg, ordförande 


